
 تعطیلی
 دوهفته ای 

تمرینات تراکتور با 
تصمیم بردیف

بـــان بردیـــف  بـــا تصمیـــم قر
ســـرمربی تیـــم فوتبـــال تراکتور، 
تمرینـــات ایـــن تیـــم پـــس از 
دیـــدار بـــا ملـــوان بـــه مـــدت دو 
هفتـــه تعطیل شـــد و دور جدید 
تمرینات سرخپوشان تبریزی از 
تاریـــخ 19 آبـــان ماه آغـــاز خواهد 

شـــد.
قربـــان بردیـــف و اعضـــای کادر 
فنی و بازیکنـــان خارجی تراکتور 
نیز برای گذرانـــدن تعطیلات به 
کشـــورهای خود ســـفر کرده اند 
و بـــا آغاز دور جدیـــد تمرینات به 

ایـــران باز خواهند گشـــت.
ر  د ری هـــا  کتو ترا همچنیـــن 
تعطیـــلات حـــدوداً 40 روزه لیگ 
برتـــر دو اردوی آماده ســـازی نیز 
در کشـــورهای ترکیـــه و امـــارات 

برپـــا خواهنـــد کرد.

 مشکل نساجی
  برای بازی 
سوپرجام

دیـــدار تیم هـــای اســـتقلال و 
نســـاجی مازندران در سوپر کاپ 
ز  و ر ن  یـــرا ا ی  ه ها شـــگا با
چهارشـــنبه در ورزشـــگاه باهنـــر 
کرمـــان برگـــزار خواهـــد شـــد.

کاروان نســـاجی روز سه شنبه با 
پـــرواز چارتـــر هواپیمایـــی وارش 
عازم کرمان خواهد شـــد اما این 
تیم با مشـــکل جدی هتل محل 

اقامت مواجه شـــده است.
ایـــزد ســـیف الله پور مدیرعامـــل 
نســـاجی بـــا تأییـــد ایـــن خبـــر 
توضیح داد: »از روز چهارشـــنبه 
کـــه محـــل برگـــزاری ایـــن دیدار 
اعـــلام شـــده اســـت مـــا 4 نامـــه 
زده ایـــم و مشـــکل خـــود را برای 
گرفتـــن هتـــل اعـــلام کرده ایم.«

 او ادامـــه داد: »وقتـــی شـــهری 
بـــرای میزبانی انتخاب می شـــود 
باید امکانات آن شـــهر هم برای 
میزبانی مهیا باشد. ما یک نامه 
به هتـــل پـــارس کرمـــان زده ایم 
کـــه آنهـــا به مـــا گفتند اســـتقلال 
در ایـــن هتـــل حضـــور دارد و از 
ســـوی دیگـــر هـــم در آن روز یک 
ســـمینار برگزار خواهد شد و این 
هتـــل گنجایش میزبانـــی از تیم 

ما را نـــدارد.«
مدیرعامـــل نســـاجی افـــزود: 
» یک نامه هم به ســـازمان لیگ 
ارســـال کردیم و مشـــکل خود را 
اعلام کردیم و منتظر رســـیدگی 
به آن هســـتیم. واقعاً نمی دانیم 
بـــر چـــه اساســـی میزبانـــی را بـــه 
شـــهری می دهند کـــه به ما هتل 

نمی دهـــد.«

 کارت قرمزی 
 که باورش 
سخت بود

اتفـــاق بحث برانگیـــز و جنجالی 
دیدار آلومینیوم اراک و نســـاجی 
ســـعید  ج  خـــرا ا ن،  زنـــدرا ما
غلامعلـــی بیگی، مدافع راســـت 

نســـاجی بـــود.
 بیگـــی کـــه یکـــی از مهره   هـــای 
تأثیرگـــذار نســـاجی در بازی های 
قبلـــی بود، در دقیقـــه 30 بازی با 
دریافـــت کارت زرد دوم از زمین 

بازی اخراج شـــد.
 او در دقیقـــه 13 کارت زرد اول 
خـــود را دریافت کرد و در دقیقه 
30 بعـــد از خطـــا روی میـــلاد 
فخرالدینـــی دومیـــن اخطـــار و 
کارت قرمز را جلوی چشـــمانش 

. ید د
 ایـــن بازیکـــن بعـــد از دریافـــت 
کارت قرمـــز در بهـــت و حیـــرت 
فـــرو رفتـــه بـــود. او نســـبت بـــه 
تصمیـــم داور اعتراض داشـــت 
و ثانیه هایـــی مبهـــوت در زمیـــن 
ایســـتاده بـــود و نمی توانســـت 

ایـــن تصمیـــم را بـــاور کنـــد.
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اسماعیل اسماعیلی:

60 درصد بازیکنان نساجی زیر سرم بودند

اســماعیل اســماعیلی مدیــر نســاجی دربــاره شکســت تیمــش مقابــل 
آلومینیــوم می گویــد: »پــس از بــازی بــا فولاد یک تــا دو بازیکــن ما مصدوم 
شــده و بــه دیــدار بــا آلومینیــوم نرســیدند. از طرفــی ۶۰ درصد تیم نســاجی 
بــه دلیــل ســرماخوردگی در هفته گذشــته نتوانســتند در تمرینات شــرکت 
کننــد و شــاید فقــط تیــم با اســتفاده از ۳۰ درصد نفراتــش در تمرینات وارد 
بازی شــد. این مســائل باعث شــد بازیکنــان از لحاظ بدنــی تحلیل بروند.«

پیمان میری:

لیاقت هوادار بیش از 12 امتیاز است

پیمان میری وینگر هوادار درباره شــرایط تیمش در جدول می گوید: »تیم 
ما از لحاظ فنی نمایش خوبی در 11 بازی گذشته داشته است اما براساس 
لیاقــت فنی مــان امتیــاز نگرفته ایــم. لیاقــت هوادار ایــن بوده که بیشــتر از 
12 امتیــاز بگیــرد، ولــی ایــن را هــم بایــد در نظــر گرفت که تیم ما نســبت به 
فصــل گذشــته بــا تغییــرات 7۰ درصدی مواجه شــده اســت و نیــاز به زمان 

داشــتیم تــا روند خوبی در لیــگ پیدا کنیم.«
 

محمود محمودی نیا

داور آمده بود که به پرسپولیسی ها کارت ندهد

محمــود محمودی نیــا، مربی مس با انتقــاد از داور بازی تیمش مقابل 
پرســپولیس می گویــد: »اشــکالی نــدارد کــه بازیکنــان مــا ســه اخطــار 
گرفتنــد و شــاید شایســته دریافــت کارت بودند. با این حال مشــخص 
بــود کــه داور بــه زمیــن آمــده بــود تــا بــه هیــچ وجه بــه پرسپولیســی ها 
کارت ندهــد. صحنه هــای خطرناکــی رخ داد کــه بازیکنان حریف هیچ 

کارتــی نگرفتند.«

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 ســجاد بازگیــر، مهاجــم ملــوان دربــاره 
بــازی تیمــش مقابــل تراکتــور می گوید: 
»شــرایط برای ما ســخت شــده بود چرا 
کــه از لحــاظ کیفــی خــوب بودیــم امــا 
نتیجــه نمی گرفتیــم و همین یک امتیاز 
هــم بــرای ما خوب بود. در این بازی تیم 
تحت فشــار بود چرا که از شــرایط آب و 
هوایی سطح دریا به ارتفاع رفته بودیم 
و ایــن کمــی بازیکنــان مــا را اذیــت کــرد 
ولــی نکاتی که کادر فنی می خواســت را 
انجــام دادیم و امتیاز گرفتیم. امیدوارم 
در ادامه نیز روند به نوعی باشد که تیم 

در جــدول بــالا بیاید.«
  او دربــاره اعتــراض تراکتوری هــا بــه 
داوری و صحبت هــای حجت حق وردی 
مبنــی بــر اینکــه پنالتــی ملــوان در ایــن 
بــازی درســت نبــود، توضیــح داد: »فکر 
می کنــم تمــام جــر و بحــث تراکتوری ها 
روی گل دوم در نیمــه دوم بــود. مــن 
خــودم وقت نکردم بازی را دوباره ببینم 
امــا فکــر می کنــم گل آنهــا درســت بود. 
اشتباهات داوری برای ما هم بوده و در 
دیــدار بــا پیکان، هوادار، صنعت نفت و 
ذوب آهــن از داوری ضربــه خوردیــم. در 

مــورد پنالتــی ما هم همــه گفتند پنالتی 
بوده است. خود من در دو متری دروازه 
بــودم و دیــدم کــه حجــت چطــور روی 
بازیکــن مــا خراب شــد. واقعــاً نمی دانم 
چــرا مدعی اســت که پنالتــی نبوده داور 
نزدیــک بــه صحنه بود و به درســتی هم 

ســوت زد.«
مهاجم ملوان درباره عملکردش در این 
فصــل  اینطــور گفــت: »ســعی مــی کنم 
همیشــه زحمتــی که بچه ها می کشــند 
را به ثمر بنشانم. کادر فنی هم همیشه 
از لحــاظ روانــی و فنــی بــا مــن صحبــت 

می کند تا خودم را در ســطح بالایی نگه 
دارم و اول به تیم و بعد به خودم کمک 
کنــم. امیــدوارم بــه نتایــج دلخواهی که 

می خواهیم برســیم.«
او ادامه داد: »سال گذشته ملوان عالی 
کار کــرد و باتجربــه تر شــد. امســال هم 
شــرایط تیــم خــوب اســت و ایــن را هــم 
بگویــم کــه از لحــاظ فردی من همیشــه 
دوســت دارم در تیمــی باشــم کــه لــذت 
ببــرم. بــه قــول آقــا مازیــار بازیکــن بایــد 
همیشــه در جایــی باشــد کــه آرامــش 

داشــته باشــد.«

سجاد بازگیر: امیدوارم به نتایجی که می خواهیم برسیم

شرایط تیم تان در چند بازی اخیر 
را چگونه ارزیابی می کنید؟

در چنــد بــازی اخیــر نمایــش خوبی از 
خودمــان ارائــه کردیــم امــا موفــق بــه 
کسب نتیجه مطلوب نشدیم. یکی از 
دلایــل این موضوع جــوان بودن و کم 
تجربگــی تیــم در ســال اول حضورش 
در لیگ برتر است. البته این موضوع 
طبیعــی اســت. چراکــه شــرایط بــازی 
کــردن در لیــگ برتــر تفــاوت بســیاری 
بــا لیــگ آزادگان دارد. بــه هرحــال 
هرچــه از زمــان مســابقات بگــذرد 
بازیکنــان تیــم خودشــان را با شــرایط 
لیــگ برتــر وفــق می دهند و بــا اعتماد 
به نفس بیشتری در مسابقات حاضر 
می شــوند. اتفاقــی که می تواند تیم ما 
را تــا نیمه هــای اول جــدول بــالا ببــرد. 

بایــد بــه ایــن نکته هــم اشــاره کنم که 
شــرایط حاکم بر لیگ برتر و بازیکنان 
حاضــر در ایــن رقابت هــا شــرایط را 
برای کســب نتیجه برای تیم های تازه 

صعــود کــرده ســخت می کنــد.
تیم شما چه برنامه ای برای 

تعطیلات طولانی جام جهانی 
دارد؟

تــا بــه امــروز چیــزی در ایــن بــاره به ما 
گفته نشــده اســت حتی اگر برنامه ای 
هم وجود داشــته باشــد ما اطلاعی از 

آن نداریــم.
آیا نبود تماشاگران در استادیوم 

تأثیری روی نتایج ملوان 
می گذارد؟

صــد درصــد شــرایط ملــوان بــا حضور 
تماشــاگران در بازی هــای خانگــی 
متفاوت تــر خواهــد بــود. بــه نوعــی 
می تــوان گفــت حریفــان مــا بــا حضور 
تماشــاگران مان در ورزشــگاه کار 
ســختی مقابــل مــا دارند. بایــد به این 

نکتــه هــم اشــاره کنــم کــه از قدیــم 
ملــوان با تماشــاگرانش معــروف بوده 
است و حضور آنها روی شرایط بازی و 

تیــم تأثیــر بســیاری می گــذارد.
ملوان در انتهای فصل در لیگ 

برتر می ماند؟
صــد درصد. تمام هدف ما هم همین 
اســت و بازیکنان برای رسیدن به این 
هــدف تلاش می کننــد. همان طور که 
گفتم تیم ما جوان و کم تجربه اســت 
امــا تمــام تلاش مــان را بــرای مانــدن 
ملــوان در لیگ برتر انجــام می دهیم. 
مطمئــن هســتم شــرایط مــا پــس از 
تعطیــلات و آغــاز مجــدد لیــگ با آنچه 
امــروز شــاهد آن هســتیم متفــاوت 

خواهــد بود.
نظرتان درباره تعطیلات پیش 

آمده به واسطه حضور تیم ملی 
در جام جهانی چیست؟

یــن تعطیــلات بلند مــدت کمــک  ا
بســیاری بــه مــا می کنــد. تیــم جــوان 

نــد بــا اســتفاده از ایــن  مــا می توا
زمــان اعتمــاد بــه نفــس از دســت 
رفتــه خــودش را بــه دســت آورد و بــا 
انجــام تمرینــات منظــم در طــول ایــن 
مــدت خودمــان را برای کســب نتیجه 
مطلــوب آمــاده کنیــم. اتفاقــی کــه بــا 
آن می توانیــم امید هــا را بــرای کســب 
نتیجــه مطلــوب در ادامــه مســابقات 

آمــاده کنیــم.
پیش بینی شما از بازی با فولاد 

چیست؟
یــک بــازی معوقه مقابل فــولاد داریم 
کــه کســب نتیجــه در آن می توانــد 
اوضــاع تیم مــان را در جــدول بهتــر 
کنــد. البتــه مــا هــم کار ســختی بــرای 
پیروزی در این مســابقه داریم چراکه 
فــولاد از بهتریــن بازیکنــان لیــگ و 
یکــی از بهتریــن مربیــان ایــران بهــره 
می بــرد. البتــه آنهــا هــم بــه پیــروزی 
در ایــن مســابقه بــرای بهتــر شــدن 
شرایط شــان نیــاز دارنــد. امــا مــا هــم 

در خانــه خودمــان بــازی می کنیــم و 
حریفــان کار ســختی در انزلــی دارنــد. 
نکتــه ای کــه مــا را برای کســب نتیجه 
امیــدوار نگه مــی دارد. پیروزی در این 
بــازی بــه مــا کمــک می کنــد، ضمــن 
اینکــه شــرایط مان در جــدول بهتــر 
می شــود. بازیکنــان هــم بــا اعتماد به 
نفــس بیشــتر تمرینــات آماده ســازی 
بــرای حضــور در ادامــه مســابقات را 

پیگیــری می کننــد.
چقدر به بقای ملوان در لیگ برتر 

امید دارید؟
امیــد زیــادی داریــم. اگــر شــما نتایــج 
بازی هــای مــا در ایــن فصل را بررســی 
کنیــد متوجــه عملکــرد خــوب مــا 
می شــوید. مــا در ایــن فصــل بــه غیــر 
از بــازی بــا اســتقلال در بســیاری از 
مســابقات بــا کمتریــن اختــلاف گل 
نتیجــه را بــه حریفان مــان واگــذار 
کردیــم، ضمــن اینکه اصلاً به ســقوط 

فکــر نمی کنیــم.

تعطیلی لیگ به نفع ما خواهد بود

مهدی مؤمنی: نگران سقوط نیستیم

مهدی مؤمنی هافبک تیم فوتبال ملوان درباره شرایط این تیم در لیگ برتر می گوید: »در چند بازی اخیر نمایش خوبی ارائه کردیم اما موفق به کسب نتیجه نشدیم.«

محسن ذاکری
روزنامه نگار

یک بازی معوقه 
مقابل فولاد داریم 
که کسب نتیجه در 
آن می تواند اوضاع 
تیم مان را در جدول 

بهتر کند. البته ما 
هم کار سختی 

برای پیروزی در این 
مسابقه داریم چراکه 

فولاد از بهترین 
بازیکنان لیگ و یکی 

از بهترین مربیان 
ایران بهره می برد


